
Bestyrelsesmøde REB 28/2-2024 

Til stede: Frederikke, Charlotte, Lene, Klaus, Heidi K., Tanja, Heidi P.  og Christina B. (til pkt. 2) 

Fraværende: Helle 

 1 Godkendelse af 
referat fra sidste 
møde 

Godkendt 

Orientering 2 Gennemgang af 
budget 2024 og 
regnskab 2023 

Gennemgang ved Heidi P. 
Hø og foder er delt ud på en hhv. køb og salgs post, da vi er 
gået over til fakturering pr. forbrug.  Men ellers ikke så 
meget nyt.  
Regnskabet for 2023 er godkendt af bestyrelsen og kan 
rekvireres inden generalforsamlingen. 

Orientering 3 Kort status fra 
formanden 

Intet at berette 

Orientering 4 Kort status fra daglig 
leder  

Vores staldmedarbejder stopper med udgangen af februar 
(har haft sidste dag i dag d. 28/2-2024) og vi har fået 
iværksat en nød-plan sammen med fodervagterne, indtil vi 
finder en blivende løsning. 
Der er kigget på andre løsningsmodeller med en anden 
arbejdsfordeling, men det er minimalt hvad man vil kunne 
spare kontra hvad opstalderne selv skulle sørge for. 
Der arbejdes videre på projekt vand på foldene. 
Der er indhentet tilbud på hegn. 
Bunden i ridehallen bliver snarest gennemgået/opdateret. 

Beslutning 5 Stilling som 
staldmedarbejder 

Se ovenstående 

Orientering 6 Kort status fra 
udvalgene (hvis der 
er noget) 

Intet at berette. 

 7 Eventuelt  

 

 

 
  



Bestyrelsesmøde REB 17/1-2024 

Til stede: Frederikke, Charlotte, Lene, Klaus, Heidi P.  og Christina B. (til pkt. 4) 

Fraværende: Helle, Heidi K. og Tanja 

 1 Godkendelse af referat 
fra sidste møde 

Godkendt 

Orientering 2 Kort status fra 
formanden 

Da både formand og næstformand er fraværende pga 
sygdom er der intet til dette punkt.  

Orientering 3 Kort status fra daglig 
leder  

Vi har fundet et leje hvor vi kan få en hverdag til at 
fungere trods sne og frost. At lukke for vandet i stalden 
giver noget ekstra arbejde for alle, men omvendt sikre det 
os at hestene kan komme på fold dagligt og derfor kan det 
godt være det er noget vi vil praktisere fremadrettet hvis 
vi igen kommer ind i en periode hvor der er dags- og 
nattefrost.  
Der er blevet skiftet elradiatorer i sadelrum og på toilettet 
Det er blevet undersøgt mht. varmtvandsbeholder til 
vaskepladsen - der er 2 typer: en varmtvandsbeholder 
eller en gennemstrøms-varmtvandsbeholder - den sidste 
vil formentlig være den billigste løsning rent 
strømmæssigt. Der bliver arbejdet videre på at finde den 
bedste løsning. 
Der bliver arbejdet på at få skiftet vinduer på toiletterne. 
Elektrikeren er gået i gang med de forskellige el-arbejder. 
D. 29/1 afholdes der inspirationsaften med Claus 
Toftgaard - der er pt. 28 tilmeldte.  
Der er lavet aftale med Stine Cassøe - mentaltræner, som 
vil komme d. 13/2 (pris: 200,- pr mand for 1½ time) 
Pga. frosten er der stadig et udestående på vedligehold af 
bunden i ridehallen. 
Der har været møde med centerbestyrelsen og Lone 
Godske er trådt ind som formand og Heidi Pugholm er 
trådt ind som kasserer. 
Det er undersøgt, hvad det vil koste at etablere vand på 
foldene. Pris ca 50-60.000,-. Det besluttes at arbejde 
videre med opgaven. 
Der arbejdes stadig på at få styr på hø-forbruget. Man skal 
være obs på at alt der forlader laden skal skrives på sedlen 
og der må kun gives hø på folden én gang om dagen. Man 
kan forvente at der laves løbende kontrol. 

Orientering 4 Økonomi Årsregnskabet for 2023 bliver gennemgået for 
bestyrelsen. 

Beslutning 5 Generalforsamling Dato: onsdag d. 13/3 kl 19, spisning kl 18, vandrepokal kl 
18:45.  
Helle og Charlotte er på valg. Charlotte ønsker ikke 
genvalg. Helle ønsker heller ikke genvalg. 
Lene er også på valg som suppleant. Hun vil gerne 
genopstille som suppleant, såfremt ingen andre ønsker at 
stille op. 



Orientering 6 Kort status fra 
udvalgene (hvis der er 
noget) 

Intet at bemærke 

 7 Eventuelt I forhold til foder-notering overvejes det om det skal 
noteres på en anden måde. 
Samarbejde omkring noget kæpheste-samarbejde med 
Himmerland Rideklub 

 

 

 


